

Press Release / Pressemitteilung

MLAWGROUP ADVISES MOTAIN / iLIGA ON COMMERCIALIZATION AGREEMENT WITH G+J ELECTRONIC MEDIA SALES GMBH

Munich, March 31, 2010

MLawGroup advised motain GmbH & Co. KG in connection with a commercialization agreement on the platform application iLiga, one of the leading German mobile providers of football news services. Besides coverage on various football leagues and European football championships iLiga offers a specific iPhone application including exclusive visual contents for the FIFA world championship 2010. The parties agreed to keep the commercial details of the transaction secret.

motain GmbH & Co. KG, based in Bochum, specializes in the development, offering and commercialization of mobile infotainment applications for the German mass market and international target markets.

G+J Electronic Media Sales GmbH, an affiliate of Europe's major magazine publisher Gruner + Jahr, specializes in the commercialization of digital media.

Counsel to motain GmbH & Co. KG:

MLawGroup, Munich: Dr. Florian von Baum.

Counsel to G+J EMS: Inhouse

MLAWGROUP BERÄT MOTAIN / iLIGA BEI VERMARKTUNGS- VERTRAG MIT G+J ELECTRONIC MEDIA SALES GMBH

München, 31. März 2010

MLawGroup hat die motain GmbH & Co. KG bei einem umfassenden Vermarktungsvertrag der Plattform/Applikation iLiga, einem der reichweitenstärksten mobilen Fußball Newsdienste in Deutschland, beraten. iLiga bietet neben der Berichterstattung über verschiedene Fussballligen sowie europäische Wettbewerbe auch eine spezielle WM iPhone Applikation mit exklusiven Bewegtbildinhalten rund um die WM 2010 an. Über die kommerziellen Details haben die Parteien Stillschweigen vereinbart.

Die motain GmbH & Co. KG ist ein Unternehmen mit Sitz in Bochum, das sich auf die Entwicklung, den Betrieb und die Vermarktung von massenmarktfähigen mobilen Infotainmentanwendungen in Deutschland und in internationalen Zielmärkten spezialisiert hat.

Die G+J Electronic Media Sales GmbH ist ein Vermarkter digitaler Medien von Europas größtem Zeitschriftenverlag Gruner + Jahr.

Berater motain GmbH & Co. KG:

MLawGroup, München: Dr. Florian von Baum.

Berater G+J EMS: Inhouse

MLawGroup

MLawGroup is a law firm located in Munich, Germany.

We serve technology companies and their investors in the following practice areas:

- Start-up and Venture Capital
- IP and Patents
- Business and Technology Transactions
- Corporate and Compliance
- Labor and Employment
- Litigation and Arbitration
- Mergers and Acquisitions.

MLawGroup
Maximilianstraße 31
80539 München

Dr. Florian von Baum
florian.vonbaum@mlawgroup.de
Tel.: +49 89 24 213 0
Fax: +49 89 24 213 213

>> www.mlawgroup.de

MLawGroup ist eine Anwaltskanzlei mit Sitz in München. Wir beraten Technologieunternehmen und deren Investoren:

- Start-up and Venture Capital
- IP and Patents
- Business and Technology Transactions
- Corporate and Compliance
- Labor and Employment
- Litigation and Arbitration
- Mergers and Acquisitions.